

Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2024

Grade: 8-G Week (3) - Date: Dec. 10–Dec. 14, 2023

- A Field Trip is on Sunday, 10/12/2023.
- A pop quiz in English will be conducted this week.
- A pop quiz in Social studies will be conducted this week.

• ورقة عمل من 5 درجات في الدفتر يوم الاربعاء 13-12-2023م في الدرس الأول والثاني من الفقه /التوحيد الدرس الأول

SUBJECT	LESSON TO BE EXPLAINED	HOMEWORK
الدين	تفسير الآيات(27-29)/(31-30)/(46-41) من سورة النور ص 65-64-68 توحيد-الذبح ص 20+ الطواف و العكوف ص 24 حديث الحث على العمل ص92+ فضل الصبر على المسألة ص 94	توحيد- إكمال حل التقويم ص26 تفسير -إكمال حل التقويم 63+ حديث-إكمال حل التقويم ص96 إحضار دفتر 20 ورقه



Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2024

اجتماعيات	عناصر المناخ الغلاف الصخري	حل التقويم ملاحظة: الرجاء دراسة درس (الغلاف الجوي) للتقييم لاحقًا على الدفتر من خمسة درجات
لغتي الخالدة	1- الأحد: رحلة مدرسية 2- الثلاثاء: الرسم الإملائي: الهمزة المتطرفة. 3- الأربعاء: الصنف اللغوي الأفعال الصحيحة و المعتلة. 4- الخميس: الأسلوب اللغوي - التوكيد.	1- الرسم الكتابي: كتابة الجملة ص 51 بخط الرقعة على الدفتر. 2- واجب منزلي: ص 59
Physics	Unit 1: Physics and engineering 1.3 Effects of forces Exploration 2: Exploring force and motion	Highlighted definitions



Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2024

Chemistry	Unit 2: Atoms and Elements Chapter 2.1: Modeling Atomic Structure Exploration 4: Identifying Elements Using a Flame Test	Highlighted definitions
English	Literature: Collection3/ The Move Toward Freedom/ Lesson: from The Narrative of Frederick Douglass, an American Slave Language: Unit 15/ The Clause Writing: Compare and Contrast Essay	Frame meaningful sentences using the vocabulary words from the list uploaded on Classera answering the questions in the language book submit the first draft of the essay



Raising generations since 1999

Weekly Plan-Term2 - SY: 2023-2024

Math	Unit 1: Transformation and congruence Lesson 2.2: Reflections Lesson 2.3: Rotations	Selected Questions
Computer	Lesson 8: Data Collection, Visualization & Transformation	Selected Questions
Social Studies	Unit 4- World Around us Lesson 3- The continent of Europe: Area and population	Selected WB questions
BIOLOGY	Unit 2: Chemistry in Living Systems Chapter 2.2 Carbon-Based Molecules Exploration 1: Properties of Carbon	Read the lesson Write the vocabulary in Booklet